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 ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И КУЛТУРНО 

МНОГООБРАЗИЕ 

 

ДО 
 ВАСИЛ ТЕРЗИЕВ  
КМЕТ НА СТОЛИЧНА ОБЩИНА  
 
ЧРЕЗ  
Г ЦВЕТОМИР ПЕТРОВ  
ПРЕДСЕДАТЕЛ НА СТОЛИЧНИЯ ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 
 
 

ПИТАНЕ  
от 

Мирослав Боршош  
                Председател на Постоянната комисия  по образование, култура, 

              наука и културно многообразие 
 
 

ОТНОСНО: Предоставяне на информация във връзка с приемане на Стратегия 
за образование на Столична община 

 
ПРАВНО ОСНОВАНИЕ: чл. 33, ал. 1, т. 4 от Закона за местното самоуправление 

и местната администрация, във връзка с чл. 129, ал. 2 от Правилника за 
организацията и дейността на Столичния общински съвет.  

 
 
УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН ТЕРЗИЕВ, 
  
На основание чл. 33, ал. 1, т. 4 ЗМСМА, моля да ми предоставите информация 

относно приемане на Стратегия за образование на Столична община. 
 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

1000 – София, ул. „Московска“ № 33, Тел. 93 77 591, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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Видно от официална информация на сайта на Столична община 
https://www.sofia.bg/en/education-strategy е публикувана Стратегия за образование на 
Столична община 2016-2023 г., приета с Решение № 220 по Протокол № 10 от 17.03.2016 
г. на Столичния общински съвет.  

1. Предвид изложеното, моля да ми бъде предоставена информация дали към 
настоящия момент в Столичен общински съвет е внесен доклад за приемане 
на нова Стратегия за образование на Столична община.  

2. В случай, че все още няма изготвена Стратегия, моля да посочите причините, 
довели до забавянето, както и  какви действия са предприети във връзка с 
изготвянето й.  

Обръщам внимание и на следното обстоятелство: 
Отчетите на Плановете за действие по реализация на Стратегията за образование 

за периода до 2022 година включително, са приети с решения на Столичен общински 
съвет. Приети са и Плановете за действие по реализация на Стратегията до 2023 г. 
включително. 

До настоящия момент, обаче, на вниманието на общинския съвет не е предложен 
за приемане отчет на Плана за действие по реализация на Стратегията за образование 
на Столична община през 2023 г. Постигнатите резултати не се отчитат, а всички сме 
свидетели, че в последните години от страна на администрацията на Столична община 
се предприеха редици мерки за подобряване на образованието в цялост и развитие на 
образователната инфраструктура.  

В същото време виждаме, че не се планират нови политики, няма визия, цели и 
мерки за развитие на столичната образователна система. Доказателство за това, както 
вече споменах по-горе, е че от началото на 2024г, вече осем месеца, не се внася дори за 
обсъждане Стратегия за развитие на образованието на Столична община за периода 
2024-2031 г. 

Всичко гореизложено е в разрез с твърденията на ръководството на Столична 
община, че образованието е основен приоритет.  Видно е, че посоченото остава само 
твърдение, което не се доказва с предприемане на конкретни действия. 

Предвид изложеното, Моля да ми бъде предоставена актуална информация по 
тези въпроси към датата на изготвяне на отговора на настоящото питане до мен.  

Отговорът следва да бъде представен устно в срока по чл. 130, ал. 4 от 
Правилника за организацията и дейността на Столичния общински съвет – на 
следващото редовно заседание на Столичния общински съвет, както и предоставен в 
писмен вид с оглед на разпоредбата на чл. 129, ал. 3 от Правилника за организацията и 
дейността на Столичния общински съвет 
 
    С уважение: 
 

X
Мирослав Боршош 

Председател на ПК по ОКНКМ

  
      


